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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Nordregårdsskolen DATO: 20.12.2021 

MØDESTED: Online KLOKKEN: 17.30 – 20.30 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 21/484407 

DELTAGERE: 

Heidi Bjørn Søborg, Bente Wain, Carina Kirkegaard Stæhr, 
Didde Minja Børling, Louise Nymark Junker, Dennis Winslow, 
Peter Lund, Louise Arndtsen, Ingelise Andersen, Mary Foss, 
Charlie Gerding, Ann Holm Lauridsen, Mads Holm Hessellund, 
Annette Gottlieb 
 

 

AFBUD: Brian Bisgaard, Birte Ahrensberg  

MØDENR.: 05/2021-2022  

 

Bemærk at mødes afholdes som et online møde 

 

 

0. Valg af ordstyrer 

Bente Wain. 

 

1. Godkendelse / revision af dagsorden  

Godkendt. 

 

2. Nyt fra Elevrådet 

Formanden oplyser, at der har ikke været elevrådsmøde i december pga. COVID-19 restriktioner og 

forberedelser til valgfagseksamenerne, som den elevrådsansvarlige lærer er en del af. 

 

Næstformanden fortæller, at hun har deltaget i online møde omkring den kommende nye skøjtehal. 

Her skulle eleverne komme med ideer. Der var få deltagere, og mange havde ikke kamera slået til, 

så tilbagemeldingen til skolebestyrelsen var beskeden i forhold til udbyttet for vores skole. 

  

Adspurgt til onlineundervisningen og hvordan den forløbet, fortæller formanden, at det går fint. På 

hendes årgang er fagene engelsk, matematik og dansk dækket. Der arrangeres ligeledes 

julehyggelige aktiviteter såsom bagning. Eleverne håber på, at hjemsendelsen bliver for en kort 

periode.  

 

3. Principper for inklusion. Fra årshjul. Punktet udskudt fra sidste møde 

Punktet er på dagsordenen, da det er et lovpligtigt princip, der mangler på NG. Et udvalg skal 

arbejde med principperne.  

 

Følgende meldte sig til udvalget: forælder Dennis Matthew Winslow, lærer Louise Arndtsen samt en 

ledelsesrepræsentant. Sidstnævnte bliver besluttet på den anden side af nytår. 

 

Som et drøftelsespunkt foreslog Bente Wain, at forældregruppen i skolebestyrelsen taler sammen 

om deltagelse i udvalgsarbejdet, så det ikke altid er de samme forældre, der byder ind. 
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4. Kvalitetsrapport 2020/2021. Høring. Bilag 1a, bilag 1b, bilag 1c og bilag 1d.  

Det fremstår ikke klart, hvad der forventes af skolebestyrelsen i forhold til at indgive et høringssvar. 

Der er ikke kommentarer til punkterne 1 - 5. De er taget til efterretning. Det er et sammenskriv, der 

ikke viser et billede af NG.  

  

5. Ændring af antal 0. klasser i skoleåret 2022/2023. Bilag 2.  

Det er fint for NG, at det er landet på to klasser med et pænt elevtal i hver klasse. Skolen er en to-

sporet skole, og sådan håber vi den kan fortsætte. 

Bestyrelsens høringssvar; Det tages til efterretning.  

 

 

6. Skolens budget 2022. Bilag 3.  

Budgettallene kommer fra kommunen. Tallene skiller sig ikke ud fra tidligere skoleår. 

Undervisningsmidler er den post, hvor der er den største difference fra sidste år. Til gengæld er 

elevrådsposten dyrere, end det der er givet i budgettet. Mange af beløbene hænger sammen med 

elevtallet på skolen.  

 

Skolebestyrelsen ønsker et sammenligningsgrundlag, og beder om, at budgettal fra forrige år 

vedlægges, når budgettet er på dagsordenen i næste skoleår.  

Der ønskes flere detaljer for de enkelte beløb f.eks. undervisningsmidler. Er der f.eks. tænkt på spil, 

kreativitet i undervisningen? På NG tænkes spil og kreativitet ind i undervisningen, og på sidste 

skolebestyrelsesmøde den 25. november blev det aftalt at bruge en del af restbudgettet på spil til 

brug i undervisningen f.eks. terninger og skakspil. Vejledere inddrages i dette.  

 

På NG foregår valg og indkøb af undervisningsmidler på følgende måde (kort fortalt): der afholdes 

møder i de forskellige fagteams. Det vurderes, hvad der er ”need to have” eller ”nice to have” inden 

for de enkelte fag, i faserne m.m. Herefter sendes en indstilling til administrationen.  

 

Ledelsen er interesseret i, hvilke overvejelser de fagansvarlige lægger til grund for deres ønsker og 

vil derfor i det kommende skoleår holde møder med de fagansvarlige. 

 

 

7. Nyt fra skoleområdet 

COVID-19 

Vores elevgruppe har ikke været hårdt ramt. Kun én lærer ramt.  

 

TEST 

Faciliteter til poderne er krævende at etablere, men det er lykkedes.  

 

HJEMSENDELSE  

Fjernundervisning fra onsdag den 15.12. Mange lærere har valgt at sidde på skolen og undervise i 

perioden. Undervisningen varetages af teamet.  

Indskolingseleverne klarer det rigtig godt. Helt fra 1. klasse har eleverne chromebooks med hjem.  

Nødpasning er etableret: 0. - 3. klasse er meldt ind i SFO’en og er der dagligt. Der er 7 elever i skole 

i 4. og 5. klasse. 

 

 

VALGFAGSEKSAMEN 
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Valgfag på 8. årgang: UVM var langsomme med at melde rammen for afvikling af prøverne i 

Håndværk og Design samt Madkundskab ud. Vi aflyste prøverne op til jul, men gennemfører i 

januar.  

 

UNGEPROFILUNDERSØGELSE 

Tårnby kommune gennemfører en Ungeprofilundersøgelse mellem den 17. - 31. januar 2022. Vi 

håber på forældreopbakning til elevernes deltagelse.  

 

KOMPETENCECENTERET (KC) 

Skolebestyrelsen er tidligere blevet orienteret om dette. Skolechefen var i sidste uge til møde på NG 

til en status på KC. I dette møde deltog Dorthe Bøggild, konstitueret leder i Rådgivning og 

Forebyggelse. 

 

KC fungerer godt på NG. På nær et enkelt møde, hvor der var for lidt tid til de enkelte sager. Nu er 

der sat 2 time af pr. gang. Det fungerer bedre. Vi har et godt samarbejde med de tre fagpersoner. Vi 

kunne godt tænke os, at de var på skolen noget mere tid. 

  

Matematikkens Dag 

5.a vandt en andenplads i en national konkurrence til Matematikkens Dag. Det bliver fejret, og 

forhåbentligt også omtalt i ”2770”.  

 

JULEBREV 

Der kommer et julebrev ud til forældrene tirsdag den 21. december. 

 

 

8. Nyt fra SFO 

Der er mellem 15 - 20 elever i nødpasning i SFO’en (begge matrikler). 

 

SFO’en er også åben den 23. december samt den 3. januar. 

 

De fysiske rammer på Randkløve Allé: tagarbejdet er tilendebragt, og legepladsen er også næsten 

færdig. Der bliver spurgt ind til asbest i det tag, der er taget ned. Områdelederen følger op på, om 

der er blevet svaret på et tidligere stillet spørgsmål til dette.  

 

9. Nyt fra skoleudvalget 

Ingelise Andersen fortsætter i skolebestyrelsen. Ingelise fortæller, at politikerne er meget optagede 

af Børnefælleskaber (KC), og vil følge dette arbejde meget tæt. Ingelise ønsker også indsigt i NGs 

aktiviteter og spørger ind til hvilke tanker, NG gør sig om Mellemformer. Punktet uddybes ikke 

yderlige end, at det nævnes, at NG har Oasen, der repræsenterer forskellige mellemformer. 

 

Der spørges til byggetilladelsen til undervisningspavillon. Den har skolen endnu ikke modtaget. 

 

Der spørger til trafik-området. Bente Wain fortæller, at trafikudvalget har formuleret et skriv med 

præcisering af ønsker. Det udsendes lige efter nytår. 

 

 

 

10. Eventuelt 

Der er ingen punkter. 
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11. Underskrivelse af referat 

Referatet bliver rundsendt til kommentarer med en deadline.  

 

12. Personsager 

Ikke til referat. 


